

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

September 10, 2015

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 10 septembre 2015

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5033/index.do>.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5033/index.do>

GRANTED / ACCORDÉE

Matthew John Anthony-Cook v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) (36410)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is granted. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie.

La demande d'autorisation d'appel est accueillie.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉE AVEC DÉPENS

Karine Lizotte, ès qualités de syndic adjoint de la Chambre de l'assurance de dommages c. Aviva, Compagnie d'assurance du Canada et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (36373)

(La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause. /

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.)

Coram: McLachlin / Karakatsanis / Wagner

DISMISSED / REJETÉES

Christopher Michael Staetter v. Director of Adult Forensic Psychiatric Services et al. (B.C.) (Criminal) (By Leave) ([36396](#))

(The motion of the respondent, the Attorney General of British Columbia, for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal is granted. All other motions are dismissed. The application for leave to appeal is dismissed. /

La requête de l'intimé, le Procureur général de la Colombie-Britannique, en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d'autorisation d'appel est accueillie. Toutes autres requêtes sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

D.J.S. v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) ([36444](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

C. P. v. RBC Life Insurance Company (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36360](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Lynne M. Quarmby et al. v. Attorney General of Canada et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) ([36353](#))

(The motions for leave to intervene are dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

Les requêtes en autorisation d'intervention sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Robert Semenoff, Executor of the Estate of Bill Semenoff, Deceased v. Lewis J. Bridgeman et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36461](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Steve Côté et autres c. Fédération des producteurs acéricoles du Québec et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36367](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Frederic Ntibarimungu v. Insurance Corporation of British Columbia (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36423](#))

(The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the response are granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et de la réponse sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
comments-commentaires@scc-csc.ca
(613) 995-4330